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ACTA DE L’ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA INFORMATIVA 
 
DIA: Dissabte 30 de novembre de 2019 
HORA: A les 18.30 h .en primera convocatòria i a les 19.00 h. en segona  convocatòria.  
LLOC: Local d'assaig de Sant Carles de la Ràpita. Carrer d'Alba, 2 (darrere el  mercat municipal). 
 
Hora d’inici: 19.05 h. 
Hora de finalització: 20.05 h. 
Assistents: 33 persones. 

ORDRE DEL DIA:  
 

1. Valoració de l’estat organitzatiu de la nova temporada (Organització de diada a Andorra, 
Colles del Sud i Diada d’aniversari). 

2. Anunci de baixa de membres de junta directiva (presidència, secretariat, ...) i crida a noves 
candidatures. 

3. Torn obert de precs i preguntes. 
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Acta: 
 

 Presideix la mesa de l’assemblea el Sr. Roberto Abril (cap de colla) , i compareix 
conjuntament amb els membres de junta de govern: Sr. Joan Carles Castellà (secretari) , i Sra. 
Cristina Pérez (tresorera). 
 

 A les 19:05 hores el Sr. Joan Carles Castellà, com a secretari de l’entitat, dóna la benvinguda 
a tothom i agraeix l’assistència. Tot seguit, comenta als assistents quins seran els punts de l’ordre 
del dia a tractar. A continuació cedeix el torn de paraula al Sr. Roberto Abril, que com a cap de colla 
actual exposarà part del primer punt de l’ordre del dia. 
 

  
1. Valoració de l’estat organitzatiu de la nova temporada (Organització de diada a 

Andorra, Colles del Sud i Diada d’aniversari). 
 

El cap de colla comença la seva intervenció fent esment a que un cop ja finalitzada la 
temporada de castells, i en vista dels canvis que es produiran en l’àmbit tècnic la propera 
temporada, ha estat treballant en el calendari de diades i especialment en aquelles diades de major 
envergadura i complexitat. 

 
Amb això pretén tancar dates d’actuació amb majors garanties, ja que un cop començada la 

temporada sempre és més difícil ajustar dates quan les colles ja han tancat els seus calendaris 
d’actuacions. 

 
Fa saber a l’assemblea que hi ha prevista una actuació a Andorra com a intercanvi per la 

seva visita prevista per al nostre aniversari. Així aquesta actuació a Andorra és preveu per al 16 i 17 
de maig de 2020, i requerirà d’un cert esforç logístic i organitzatiu donat que s’haurà de viatjar i 
pernoctar al país dels pirineus. També hi ha previst demanar una subvenció al departament de 
cultura de la Generalitat de Catalunya per actuacions culturals a l’estranger i que s’haurà de 
tramitar. 

 
En segon lloc, fa saber que com a colla amfitriona que haurà d’organitzar la VII diada de 

colles del sud, ha estat treballant també en possibles dates per a aquesta diada, i que traslladarà a 
la propera junta d’organització d’aquesta diada les possibles dates de 10 o 17 d’octubre de 2020. En 
aquesta data s’ha tingut en compte que és any de concurs, i per tant, s’ha pensat en una data que 
sigui compatible. 

 
Finalment, proposa com a data per a la celebració de l’aniversari de la colla el proper 26 de 

setembre de 2020. Aquesta data ja ha estat contrastada amb les possibles colles convidades i en 
principi és una data compatible que ens hauria de permetre disposar de les colles sense problema. 

 
Finalitzada la seva intervenció, pren la paraula el secretari Sr. J. Carles Castellà, que  fa una 

crida als assistents per a que participin i s’involucrin en les diferents comissions que es constituiran 
per a l’organització de totes aquestes diades que acaba de comentar Roberto Abril. 
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Donada la complexitat d’algunes d’aquestes diades, sobretot la d’aniversari i especialment 
la de colles del sud, serà molt necessari l’ajuda de tothom per a la seva organització i gestió, i per 
això el secretari demana, que en la mesura del possible, tothom faci l’esforç de participar 
activament en la seva organització. 

 
Abans de tancar aquest punt, el secretari demana a l’assemblea si hi ha cap comentari o 

qüestió en relació a tot el que s’ha esmentat anteriorment. 
 
Andreu Fornós: Fa saber que en relació a la diada de colles del sud, s’ha de tenir en compte 

que el 9, 10 i 11 d’octubre de 2020 hi ha prevista la celebració de la festa dels Orígens a La Ràpita, i 
que pot ser la data del 10 no serà la més adequada. 

 
La mesa pren nota del apunt i ho tindrà en compte, valorant que llavors pot ser serà més 

adequada la data del 17 d’octubre de 2020. 
 
Sergi Calvo: Pregunta si aquesta data ja s’ha comentat a la junta organitzativa de colles del 

sud. El secretari li fa saber que encara no, però que es farà en breu, ja que és la colla amfitriona qui 
proposa i acaba decidint la data definitiva per efectuar la diada. En aquest sentit, intervé Roberto 
Abril afirmant que ell també ho vol comunicar a la junta quan abans millor. 

 
Miquel Martí: En relació a la diada de colles del sud, proposa de que es faci saber a la junta 

organitzativa que seria millor establir una data fixa per a la celebració d’aquesta diada cada any, ja 
que d’aquesta manera les colles ho tindrien en compte i ajustarien els seus calendaris. La mesa 
pren nota i mirarà de traslladar aquesta petició. 

 
Ramon Alomà: Pregunta si ja hi ha pensat a on és celebrarà aquesta diada de colles del sud. 

El secretari contesta que encara no hi ha un lloc tancat però que s’està treballant amb que es 
realitzi a La Ràpita, ja que tant ell mateix com el cap de colla és on tenen més contactes 
(ajuntament, brigada municipal,...) i per tant, el que s’ha treballat fins a la data ha estat per a 
ubicar-la en aquesta població. 

 
De totes maneres, el secretari fa saber que  si quan s’estableixi la comissió de treball que 

organitzi l’esdeveniment es considera més adequada o amb majors facilitats un altra ubicació, 
doncs es valorarà i es triarà la més adient. 

 
Sergi Calvo i Andreu Fornós: Apunten la importància de disposar de patrocinadors  per a 

finançar la diada de colles del sud. La mesa respon que s’està treballant i que es contactarà amb les 
anterior colles organitzadores per tal de que ens passin els contactes del principals patrocinadors 
per tal de proposar-los la continuïtat de participar en la nostra. 

 
Roberto Abril: Fa saber a l’assemblea que el logotip que es farà servir d’ara endavant per a 

promocionar la diada de colles del sud correspon al disseny guanyador i que pertany a la nostra 
companya de colla Laura Matheu, i que això suposa un orgull per a la colla . 

 
Sense cap altra aportació, es dona pas al següent punt de l’ordre del dia. 
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2. Anunci de baixa membres junta de govern. 
 

Pren la paraula el secretari Sr. J. Carles Castellà per anunciar a l’assemblea que l’actual junta 
de govern en ple causarà baixa a final d’aquest any, i que per tant no esgotarà els dos anys de 
mandat que tenia establert. 

 
Això provocarà forçosament que en la propera Assemblea General Ordinària de principi de 

temporada 2020 s’hauran de presentar noves propostes de junta de govern i escollir-ne una a 
votació. 

 
Seguidament, el secretari exposa els seus motius personals de baixa. Comenta que ha estat 

un any difícil sobretot per la greu lesió de colze que li ha impossibilitat practicar activament castells 
durant tota la temporada. A nivell social i de gestió també ha estat per a ell un any difícil, i totes 
dues coses han fet que no gaudís dels castells com caldria. Pel secretari les previsions de cara al 
2020 no són millors, ja que preveu un altre any de baixa per una nova operació de braç i també 
preveu un any professional complicat (preparació d’oposicions), cosa que farà que no pugui oferir 
un servei a la colla com caldria. També creu convenient que hi hagi relleu en els càrrecs i que noves 
persones amb majors ganes i disponibilitat puguin agafar les regnes de la colla. 

 
Tot seguit passa la paraula a Roberto Abril, que com a cap de colla també anuncia la seva 

baixa i exposa el seus motius. Exposa que la temporada no ha estat fàcil i que s’ha fet molt 
complicat treballar a nivell tècnic. Tot això, i la baixa de la resta de junta, ha fet que li sigui 
impossible continuar. 

 
La tresorera, Cristina Pérez, també pren la paraula per anunciar la seva baixa i comparteix 

les anterior paraules que apuntaven que ha estat un any difícil i que cal una renovació. Agraeix al 
secretari la feina feta i el seu suport, ja que li ha facilitat poder treballar i exercir les tasques de 
tresorera amb major facilitat. 

 
Finalment pren la paraula Meritxell Vidal (presidenta) que exposa també la seva baixa i es 

reafirma en les anterior exposicions que apuntaven a la dificultat que ha estat gestionar la 
temporada i també a la necessitat de regenerar els òrgans de govern. Motiva la seva baixa també a 
la dificultat de combinar les funcions a la colla i la seva nova maternitat. També preveu un nou any 
complicat a nivell professional (oposicions) i que tot plegat li farà difícil oferir un servei a la colla 
com cal. Finalment també fa una crida a la participació per a que tothom que pugui s’animi a 
formar part dels òrgans de gestió de la colla. 

 
Per tancar aquest punt, el secretari pren la paraula per reafirmar la crida a la participació i a 

la confecció de noves juntes de govern. També vol fer èmfasi en la voluntat de transparència i de 
facilitació que l’actual junta ha volgut manifestar anunciant la seva baixa ara i no pas a l’inici de la 
propera temporada. Això ha de donar temps suficient a les noves propostes d’organitzar-se i de 
poder confeccionar candidatures amb majors garanties. També comunica que la junta actual es 
mostra oberta a facilitar tot l’ajut i tota la informació a qui la pugui requerir per a la confecció de 
candidatures, com no podria ser d’altra manera. 
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Finalment, i abans de tancar aquest punt, el secretari demana a l’assemblea si hi ha cap 
comentari o qüestió en relació a tot el que s’ha esmentat en aquest apartat. 

 
Miquel Martí: Pren la paraula per anunciar als assistents que ja està treballant en una nova 

candidatura a junta de govern que ell presidirà. Fa una crida a tothom que s’hi vulgui sumar i fa 
saber que ja compta amb el suport d’una altra persona. Fa saber que la seva intenció és recuperar 
el orígens de la colla i retornar-la a ser que el que era. 

 
Carme Camacho: Pregunta si la colla sabrà de les noves candidatures abans de la nova 

assemblea general d’inici de temporada. El secretari li respon que així ho espera, però que tot 
depèn de que les candidatures li facin saber la intenció de presentar-se amb cert temps per tal 
d’incloure-les a la convocatòria. Tot i això, les candidatures es poden presentar fins i tot en el 
mateix acte de l’assemblea d’inici de temporada, i per tant, si hi ha candidatures de darrera hora 
serà impossible fer-ho saber a la colla de manera anticipada. 

 
Sense cap altra aportació, el secretari dona pas al darrer punt de l’ordre del dia. 
 
 

3. Torn obert de precs i preguntes. 
 
Jaume Roca: Pregunta per la situació del sopar de Nadal i de final de temporada d’enguany. 

La tresorera Cristina Pérez comenta que ja està organitzat i que es portarà a terme el dissabte 14 
de desembre a les 21.30 h. al restaurant Varadero de La Ràpita.  

 
En aquest sentit, el secretari fa saber als assistents que en les properes hores la colla rebrà 

tota la informació al grup de Whatsapp de la colla on s’adjuntarà els menús i les opcions per tal 
d’apuntar-se i fer el pagament. 

 
Roberto comenta que ha fet un Doodle on tothom es podrà apuntar i triar el seu plat 

principal entre un total de 4 opcions. 
 
Imma Fumadó: Fa una petició a la junta actual o a la junta que pugui entrar de la necessitat 

d’equipar el local d’assaig amb algun mitja de calefacció i que es reparin els desperfectes de les 
finestres. La mesa pren nota i ho traslladarà a qui correspongui. 

 
 Sense que hi hagi més aportacions, el secretari dona per acabada l’assemblea tot desitjant 

als assistents bones vacances i que tothom s’animi a participar al sopar de Nadal. 
 

Finalitza l’assemblea a les20.55h. 
 

 
Vist i plau: 
 
El Secretari        La Presidenta 
Sr. Joan Carles Castellà      Sra. Meritxell Vidal 
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